
 آرمان ملی: فصل جدید رقابت های لیگ برتر در حالی آغاز 
شده است که ساختمان فدراسیون همچنان در اختیار این 

فدراسیون نیست. 
   ابعاد قرارداد 

ماجرای عقد قرارداد مارک ویلموتس با فدراسیون فوتبال 
ایران ابعاد فراوانی دارد که با مرور آن می توان به تخلفی که 
مهدی تاج در این زمینه مرتکب شده است، پی برد. تسنیم 
مرداد 1401 در این خصوص نوشت: همان طور که قرارداد 2. 
2 میلیون یورویی با مربی بلژیکی در حالی رقم خورد که پیش 
از حضور در ایران قراردادی نزدیک به 600 هزار یورو با ساحل 
عاج داشت و پس از جدایی از ایران طبق اعلام رسانه های 
خارجی با 450 هزار یورو راهی راجای کازابلانکا شد و به کسی 
هم برنخورد. مهدی تاج، رئیس سابق فدراسیون فوتبال و 
کننده این قرارداد از آن دفاع کرد و همچنان اعتقاد دارد  امضا
که قرارداد خوبی امضا شده است. رئیس سابق فدراسیون 
فوتبال در صحبت های اخیرش در دفاع از این قرارداد، گفته 
گر »مرتکب تخلف یا فسادی شده اند، به دادسرا  است که ا
کمه شوند.« تاج آنقدر با اطمینان از  معرفی شوند تا محا
خوب بودن این قرارداد صحبت کرده که حتی گفته است 

اعدام  حکم  آنها  برای  »می توانند  که 
غ از رقم عجیب  کنند.« فار صادر 

قرارداد و شرایطی که ایجاد شده 
است، حضور ویلموتس در ایران 
با جرمی همراه بوده که در دادسرا 
قابل بررسی است و مهدی تاج و 

تاج  باشند.  آن  پاسخگوی  باید  همراهش  رئیسه  هیات 
صحبتی اشتباه به زبان آورد و گفت: »ویلموتس را که آوردیم، 
همان زمان ترامپ رئیس جمهور آمریکا شد و تحریم ها را 
غ از اینکه این فکت کاملاً اشتباه است و  تشدید کرد.« فار
ترامپ در سال 2016 در انتخابات آمریکا پیروز شد، از ژانویه 
سال 2017 )بهمن 1395( کار خود آغاز کرد و فدراسیون فوتبال 
قرارداد با ویلموتس را خرداد 1398 منعقد کرد، یعنی بیش از 
دو سال از حضور ترامپ گذشته بود که فدراسیون فوتبال، 
ویلموتس را به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب کرد و پیش از 
، تحریم ها تشدید شده  امضای قرارداد با این مربی بلژیکی نیز
بود. کنار جرم رقم خورده در امضای قرارداد با مارک ویلموتس، 
مشکلاتی هم در زمینه قرارداد وجود داشت، از جمله بندی 
کید کرده است در صورت فسخ قرارداد از  که در آن مشخصاً تأ
سوی هر یک از طرفین، سه ماه غرامت به ویلموتس پرداخت 
می شود، با این حال این بند پس از بررسی توسط وکلای 
 or( »ویلموتس با سه کلمه داخل پرانتز »یا مبلغ مشخص
certain fee( به یک فاجعه برای فوتبال ایران تبدیل شد. 
در اعتراض فدراسیون فوتبال به رأی فیفا در CAS، همین 
سه کلمه اضافه شده داخل پرانتز باعث شد داوران دادگاه 
حکمیت ورزش پرداخت غرامت 3 میلیون و 325 هزار یورویی 
گر چنین مسئله ای در  را در نظر بگیرند. در شرایطی که ا
قرارداد نبود، با پرداخت همان مبلغ اولیه به ویلموتس، 

فسخ قرارداد ممکن بود. 

   وضعیت ساختمان 
علی جوادی، سخنگوی سابق فدراسیون فوتبال 
فروردین ماه سال 1400 درباره اینکه آیا انتقال سه 
دانگ از ساختمان باشگاه پرسپولیس به شرکت شستا 
صحت دارد، اظهار داشت: مدیران شرکت شستا پولی را 
برای تامین بخشی از دستمزد ویلموتس به یورو 
تحویل مدیران فدراسیون فوتبال دادند 
و مدیران فدراسیون هم باید آن زمان 
تامین منابع مالی را برای بازگرداندن 
این پول انجام می دادند. سخنگوی 
فدراسیون فوتبال درباره اینکه آیا ساختمان 
این فدراسیون و باشگاه پرسپولیس توقیف شده 
است، خاطرنشان کرد: تمام این موارد حقیقت 
دارد. در دنیای شیشه ای نمی توانیم چیزی 
کنیم. عزیزی  را از مردم عزیز ایران پنهان 
خادم جلسه ای را با مدیران شستا برگزار 
کرده و آن ها هم تعامل زیادی با ما دارند 
و به موضوع ملی نگاه می کنند. تا پایان 
هفته جلسه ای را با معاون شرکت شستا 
برگزار خواهیم کرد. امیدواریم در جلسه 
پیش رو گره ماجرا باز شود. جوادی اضافه 
کرد: امیدواریم بتوانیم این 2 ساختمان را با 
قرار وثیقه آزاد کنیم و در ادامه منابعی تامین شود و این 
پول را در اختیار شستا بگذاریم. باید این بدهی پرداخت 
شود تا بتوانیم 2 ساختمان را آزاد کنیم. جوادی درباره 

اینکه آیا مطالبات شرکت شستا باید به شکل ریالی پرداخت 
شود توضیح داد: به هر حال چک ارزی دریافت شده و این 
چک باید ارزی پرداخت شود. آرزو می کنم اتفاق های خوبی 

برای فوتبال ایران رخ دهد. 

   پرداخت بدهی ویلموتس؟
آبان ماه سال گذشته سرپرست دپارتمان امور بین الملل 
کید کرد فدراسیون ایران هیچ بدهی  فدراسیون فوتبال تا
به ویلموتس ندارد. علی تارقلی زاده، سرپرست دپارتمان 
امور بین الملل فدراسیون فوتبال در جمع خبرنگاران درباره 
بدهی ویلموتس اظهار کرد: این پرونده را خود من بستم 
اما متاسفانه از اطراف صحبت زیادی می شود. به هر حال 
قراردادی بود که فدراسیون فوتبال منعقد کرد و منتفی شد. 
او درباره اینکه گفته می شود هنوز مالیات این پرونده پرداخت 
! اینطور نیست. البته این بحث را  نشده است نیز گفت: خیر
روابط عمومی فدراسیون باید توضیح دهد. ما هیج بدهی ای 

به ویلموتس نداریم. 

   گزارش حسابرس 
مجمع فدراسیون فوتبال اسفند ماه سال گذشته برگزار 
شد و مهم ترین موضوع این مجمع مشخص شد ساختمان 
فدراسیون همچنان در اختیار این فدراسیون نیست. مهر در 
این خصوص نوشت: در ارائه گزارش مالی فدراسیون فوتبال 
که از سوی حسابرس مستقل بیرونی ارائه شد دو مورد ابهام 
وجود داشت که یکی از آنها مربوط به پرونده بدهی فدراسیون 
فوتبال به مارک ویلموتس سرمربی سابق تیم ملی ایران است. 
حسابرس مستقل فدراسیون با قرائنی گزارش های مالی تمام 
اسناد مالی فدراسیون را شفاف دانست ولی در خصوص 
بدهی فدراسیون به مارک ویلموتس که منجر به دریافت دو 
میلیون یورو از یک شرکت پتروشیمی صحبت شد، ابهام وجود 
داشت. رحمانی نیا رئیس کمیته حسابرسی پس از گزارش 
حسابرس مستقل گفت: گزارش حسابرس مشروط است. 
گر دو بند مربوط به بدهی دو میلیون یورویی را نداشتیم  ا
گر بتوانیم این مشکل را حل کنیم گزارش  شرایط متفاوت بود. ا
حسابرس مستقل عالی خواهد شد. وی ادامه داد: دارایی ها 
گر نگاه کنیم  و بدهی های ارزی فدراسیون مورد بحث است. ا
می بینیم این موضوع ناشی از طلب های AFC و فیفا است 
که این مطالبات به خاطر محدودیت های مالی کشور در 
دسترس نیست . درباره دعوی حقوقی با شرکت پتروشیمی 
گرفته می شود.  گفت دو میلیون یورو از شستا قرض  باید 
فدراسیون به طور ریالی این بدهی را کاملا پرداخت کرده است 
ح دعوی ارزی می کند و اتفاقی که می افتد این  اما شستا طر
است که فدراسیون به موقع در مراجع قضائی شرکت نمی کند 
و رای بر صدور دو ساختمان صادر می شود. این پرونده در 
ماده 477 آیین نامه کیفری بار دیگر در حال بررسی است 
و ما خیلی امیدواریم رای به نفع فدراسیون شود. به همین 
خاطر طبق اعلام حسابرس مستقل مسائل مالی فدراسیون 
در هاله ای از ابهام قرار گرفته چرا که هنوز رای قطعی صادر 

نشده است. 
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a r m a n m e l i . i r

  MLS جمع فرانسوی ها در 
تکمیل می شود؟ 

ابریتزیو رومانو گزارش داد که لس آنجلس اف 
سی هم چنان در رویای جذب آنتوان گریزمان، 
مهاجم اتلتیکو مادرید است. آنتوان گریزمان 33 
ساله امسال نیز در متروپولیتانو باقی خواهد ماند 
و قراردادش با اتلتیکو تمدید شده است، اما سران 
تیم لس آنجلس اف سی به شدت خواهان جذب 
او هستند و قرار است سال آینده نیز تلاش شان 
را برای به خدمت گرفتن این ستاره فرانسوی 
کرنت، چندی پیش  بیش تر کنند. به گزارش سا
اولیویه ژیرو، مهاجم فرانسوی میلان با امضای 
قراردادی تا دسامبر 2025 به عنوان بازیکن آزاد 
راهی لس آنجلس اف سی شد. مهاجم سابق 
کره و با وجود  آرسنال و چلسی پس از هفته ها مذا
پیشنهادهایی از عربستان و اروپا، تصمیم گرفت 
با قراردادی سه میلیون یورویی )3. 2 میلیون 
( در سال به لس آنجلس اف سی بپیوندد و  دلار
حالا دیگر ستاره فرانسوی ها مورد توجه سران 
آمریکایی قرار دارد. ژیروی 37 ساله به دوست و 
هم تیمی سابقش هوگو لوریس خواهد پیوست 
که در پنجره نقل و انتقالات زمستانی قبل راهی 
گریزمان به عنوان  لیگ آمریکا شد. در واقع 
خرید بزرگ بعدی برای این باشگاه در نظر گرفته 
می شود و تابستان آینده ممکن است این اتفاق 
خ دهد و گریزمان راهی آمریکا شود. اعتقاد بر  ر
این است که گریزمان انتقال به MLS را به لیگ 

برتر عربستان ترجیح می دهد. 

ویژه

ن  گا یند نما ز  ا نفر  چند 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
بازی پرسپولیس و ذوب آهن 
حضور داشتند. چند بازرس 
چینی در طول 90 دقیقه پشت 
مانیتور کنار زمین VAR ایستاده 
بودند و از کنار نرده های ورودی 
VIP بازی را تماشا می کردند. 

گفته می شود دیبالا برای عقد 
قراردادی سه ساله با القادسیه 
به توافق رسیده و تنها در حال 
حاضر موافقت رم باقی مانده 
تا او مقصد جدیدش را انتخاب 
کند. هواداران رم نسبت به 
وش  تصمیم باشگاه برای فر

پائولو دیبالا اعتراض دارند. 

در اواخر نیمه نخست بازی 
ملوان و گل گهر دو صحنه پیاپی 
در محوطه جریمه تیم سیرجانی 
اتفاق افتاد که رضا میرزایی اعتقاد 
داشت که پنالتی اتفاق افتاده 
اما داور مسابقه چنین نظری 
نداشت و تذکر جدی به بازیکن 

ملوان داد. 

ت
شــ

س نو
عک

        نبود VAR   نمایندگان AFC اعتراض

گفتوگو

ناصر ابراهیمی پیشکسوت پرسپولیس با 
وجود انتقاد از عملکرد این تیم مقابل ذوب آهن، 
عقیده دارد نباید در خصوص قضاوت بابت 

عملکرد سرخپوشان عجله کرد. 
تقابل پرسپولیس مقابل   در خصوص 
چه  برتر  لیگ  نخست  هفته  در  ذوب آهن 

نظری دارید؟
 پرسپولیس عملکرد دلچسبی در این بازی 
نداشت و نتوانست انتظارات را برآورده کند. 
تیم خیلی زود گل خورد و این روی عملکرد 
تیم در ادامه بازی تاثیرگذار بود و در نهایت به 
سختی توانستند گل خورده را جبران کنند و 
بعد از آن هرچه زدند به در بسته خورد. در کل 
پرسپولیس عملکرد خوبی در این بازی نداشت 
گرچه  و استحقاقش نهایتاً همین یک امتیاز بود. ا
عقیده دارم تیم خوب عمل نکرد ولی باید توجه 
کرد تیم تغییرات زیادی داشته و ابتدای فصل 
است و باید فرصت داد. زمان ما هم زیاد پیش 
می آمد که فصل را خوب شروع نمی کردیم و در 
نهایت تیم موفق می شد. یا فصل هایی که برانکو 
در پرسپولیس بود بعضاً پیش می آمد که در شروع 
فصل خوب نتیجه نمی گرفت ولی پایانش خوش 
بود. برای همین به نظرم نباید عجله کرد و باید به 

این تیم فرصت داد. 
 پرسپولیس تغییرات زیادی داشت! 

کیفیتی از پرسپولیس  بازیکنان بزرگ و با 
جدا شدند و فعلاً در این بازی نفرات جایگزین 
نتوانستند عملکرد قابل قبولی از خودشان 
ارائه دهند. حالا باید تا هفته پنجم صبر کرد و 
دید چه اتفاقی رقم خواهد خورد. ضمن اینکه 
وضعیت میزبانی مسابقات هم به نوعی است 
که پرسپولیس در این بازی اسما میزبان بود 
ولی هیچ بهره ای از میزبانی خودش نبرد و در 
گر این بازی در  شهر دیگری بازی می کرد. قطعاً ا
ورزشگاه آزادی برگزار شده بود شرایط متفاوتی 
گران می توانست  رقم می خورد و حضور تماشا

نیروی محرکه ای برای پرسپولیس باشد. 

ابراهیمی:
باید تا هفته پنجم 

صبر کرد

 کایل دیک و اسنایدر قصد 
 پایان دادن به کشتی ندارند 

ایسنا: کایل دیک و کایل اسنایدر اعلام کردند 
که قصد دارند به حضورشان در رقابت های 
کشتی ادامه دهند و پاریس آخرین رویداد آن ها 
در رقابت های بین المللی نیست. در شرایطی که 
خیلی ها گمان می کردند آمریکا در غیاب روسیه 
بتواند طلاهای زیادی در کشتی آزاد به دست 
بیاورد، تمام کشتی گیران این کشور در پاریس 
کام بودند و دست خالی پاریس را ترک کردند.  نا
آخرین باری که کشتی آزاد آمریکا در المپیک 
مدال طلا نگرفت به سال 1968 یعنی 55 سال 
پیش بر می گردد. در مجموع، تیم آزاد ایالات 
متحده سه مدال در پاریس به دست آورد، 
نقره اسپنسر لی در وزن 57 کیلوگرم و برنز کایل 
دیک در وزن 74 و آرون بروکس در 86 کیلوگرم. 
کایل دیک و کایل اسنایدر دو ستاره پا به سن 
کامی در پاریس،  گذاشته آمریکایی ها با وجود نا
می خواهند به کارشان ادامه دهند. اسنایدر 
28 ساله که یک طلا در ریو و یک نقره در توکیو 
به دست آورده است گفته که می خواهد تا 40 
سالگی کشتی بگیرد. دیک پس از کسب دومین 
برنز المپیک خود چنین اظهارنظری نکرد، اما 
این کشتی گیر 33 ساله به صورت تلویحی عنوان 
کرد قصد دارد به کارش ادامه دهد. او به مبارزه 
نیمه نهایی المپیک اشاره کرد، جایی که برابر 
کاتانی ژاپنی با نتیجه 20 بر 12 شکست  دایچی تا
خورد و گفت: باید ایراداتی که در پاریس داشتم 
را رفع کنم. سابقه نداشت که 12 امتیاز کسب کنم 

و کشتی را ببازم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: گل گهر سیرجان اولین باشگاهی است که باید برای 
کمیته انضباطی، دفاعیه ارسال کند. سایت رسمی فدراسیون 
فوتبال نوشت: »در پی انتشار بیانیه گل گهر در جریان اولین 
مسابقه خود برابر ملوان بندر انزلی، کمیته انضباطی اعلام کرد به 
دلیل نقض دستورالعمل ناظر بر مصاحبه، باشگاه گل گهر ظرف 
48 ساعت باید دفاعیه خود را به این کمیته ارسال کند . به گزارش 
تسنیم، باشگاه گل گهر سیرجان در زمان برگزاری دیدار با ملوان با 
انتشار ویدئوهایی از ورزشگاه مرحوم سیروس قایقران، از کیفیت 
این زمین انتقاد کرده و در مطلبی با تیتر »سالی که نکوست از 
بهارش پیداست« نوشت: »وضعیت تاسف بار ورزشگاه شهر انزلی 
، میزبان دیدار تیم های ملوان  که امشب و در هفته اول لیگ برتر
و گل گهر است. در لیگی که داعیه حرفه ای بودن آن را داریم، چرا 
باید در چنین ورزشگاهی با چنین چمن بی کیفیتی، اجازه برگزاری 
مسابقه داده شود. این اولین اقدام کمیته انضباطی فدراسیون 

فوتبال پس از شروع لیگ بیست وچهارم است. 

بیــنالمــلل
   فابریتزیو رومانو گزارش داد که لس آنجلس اف سی همچنان 
در رویای جذب آنتوان گریزمان، مهاجم اتلتیکو مادرید است. 
آنتوان گریزمان 33 ساله امسال نیز در متروپولیتانو باقی خواهد 
ماند و قراردادش با اتلتیکو تمدید شده است، اما سران تیم 
لس آنجلس اف سی به شدت خواهان جذب او هستند و قرار 
است سال آینده نیز تلاش شان را برای به خدمت گرفتن این ستاره 
کرنت، چندی پیش اولیویه  فرانسوی بیش تر کنند. به گزارش سا
ژیرو، مهاجم فرانسوی میلان با امضای قراردادی تا دسامبر 2025 
به عنوان بازیکن آزاد راهی لس آنجلس اف سی شد. مهاجم سابق 

کره و با وجود  آرسنال و چلسی پس از هفته ها مذا
پیشنهادهایی از عربستان و اروپا، تصمیم گرفت 
با قراردادی سه میلیون یورویی )3. 2 میلیون 
( در سال به لس آنجلس اف سی بپیوندد و  دلار

حالا دیگر ستاره فرانسوی ها 
مورد توجه سران آمریکایی قرار 

دارد. ژیروی 37 ساله به دوست 
و هم تیمی سابقش هوگو لوریس 

که در پنجره نقل و  خواهد پیوست 
لیگ  راهی  قبل  زمستانی  انتقالات 

آمریکا شد. در واقع گریزمان به عنوان 
خرید بزرگ بعدی برای این باشگاه 

در نظر گرفته می شود و تابستان 
آینده ممکن است این اتفاق رخ 

دهد و گریزمان راهی آمریکا شود. 
اعتقاد بر این است که گریزمان 
انتقال به MLS را به لیگ برتر 

عربستان ترجیح می دهد. 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

خصوص  در  آشتیانی  واعظ  امیررضا 
المپیک  ایران در  کاروان ورزش  عملکرد 
پاریس و معرفی احمد دنیامالی به عنوان 
گزینه وزارت ورزش وجوانان صحبت کرد. به 
بهانه پایان المپیک و معرفی احمد دنیامالی 
به مجلس، به سراغ امیررضا واعظ آشتیانی 
رفتیم. صحبت های واعظ آشتیانی در گفتگو 

با خبرآنلاین در ادامه آمده است:
   چند روز قبل احمد دنیامالی به عنوان 
زش و جوانان به مجلس  گزینه وزارت ور
معرفی شد. نظر شما در خصوص انتخاب 

ایشان چیشت؟
هر کسی که وزیر ورزش شود، مهم این 
است که می خواهد همین راه تکراری را ادامه 
دهد یا به دنبال تحول است. برای ایجاد 
تحول در ورزش اول از همه نیاز به شجاعت 
است و بعد هم دوراندیشی و مدیریت کارآمد 
که با استفاده از نیروهای قابل کار کند. کسی 
که می آید باید منابع و امکانات را خوب 
بشناسد و بسنجد و هدف داشته باشد و 
براساس آنچه در چشم انداز 20 ساله کشور 
همه  از  مهم تر  و  کند  برنامه ریزی  است، 
گر بنا باشد وزیر  ابزارهای اجرایی است. ا
موجود  سیستم  هضم  مدتی  بعد  جدید 
شود، هیچ کاری نمی تواند انجام بدهد. در 
گذشته شاهد بودیم بعضی ها با شعار تحول 
کارآمد  که نا کسانی شدند  آمدند و هضم 
بودند و با تحول بیگانه بودند. وزیر آینده 
باید مدبر و قاطع باشد و بتواند با چالش ها 
کنارش  کند و افرادی را  دست وپنجه نرم 
داشته باشد که در راستا و سرعت او حرکت 

کنند.
   به نظرتان اولویت وزیر جدید باید چه 
باشد؟ مثلا زیرساخت ها را درست کند یا 

وضعیت فدراسیون ها را سامان بدهد؟
ما به اندازه کافی زیرساخت داریم ولی 
نمی توانیم از آن خوب استفاده کنیم چون 
چیکار  آن  با  نمی دانیم  و  نداریم  برنامه 
کنیم. ضمن اینکه پاشنه آشیل در وزارت 
ورزش این است که نمی تواند از موجودی 
کند. الان در تهران ببینید  خود استفاده 
با ورزشگاه آزادی و تختی با توجه به عدم 
مدیریت و بی توجهی به بازسازی آن در ادوار 

مختلف چه کردند.
   در مجموع عملکرد ایران در المپیک 

را چطور دیدید؟
بر  دلیل  رشته،   2 در  موفق  عملکرد 
صحبت  آن  درباره  گر  ا و  نیست  موفقیت 
می کنند، باید درباره عدم موفق بقیه رشته ها 
و پاسخ بدهند. نمی شود در  هم بگویند 
که  باد این 2 رشته قرار بگیرند. افتخاری 
کشتی و تکواندو آورده قابل احترام و تحسین 
است ولی آقایان باید درباره عملکرد منفی 
خودشان در رشته های دیگر هم پاسخگو 
باشند. خودشان را در سایه این 2 رشته 
ج شوند  قرار می دهند ولی باید از سایه خار
و درباره سایر رشته ها هم پاسخ بدهند. لذا 
خودشان را در سایه قرار ندهند و اینگونه 
تلقی نشود که این اتفاق حاصل برنامه ریزی 
امثال آقای هاشمی بوده. آقای هاشمی 
مگر چند وقت است آمده؟ یک سال است 
گر  و در این یک سال چه اتفاقی افتاده؟ ا
او عملکرد مثبتی دارد باید در دوره بعدی 
خودش را نشان بدهد. ایشان که ماحصل 
عملکرد دیگر را نمی تواند به نفع خودش درو 
کند. هر دوره کاشته می شود و در دوره بعد 
برداشته می شود و این یک اصل به خصوص 

در حوزه ورزش است.

ح شد که مثلا چون     یک بحثی هم مطر
ایران از عربستان بیشتر مدال آورده، پس 
جمله  این  با  آیا  است.  توسعه یافته تر 

موافقید؟
منصفانه  هم  کردن  قضاوت  اینگونه 
نیست. هر کشوری بافت فرهنگی و جمعیتی 
متفاوتی دارد. اینکه توسعه یافتگی را از مدال 
ببینیم، منطق ندارد. البته گرفتن مدال مهم 
است ولی کشور ما از نظر جغرافیایی فراز و 
فرود دارد و یک جا از سطح دریا بالاتریم، 
. بعضی جاها قومیت هایی  یک جا پایین تر
گی های فیزیکی خودشان  که ویژ را داریم 

را دارند.
 در عربستان و کویت و امارات یک قوم و 
جغرافیا هست و این قیاس منطقی نیست. 
لی این مسائل را  من نمی دانم با چه استدلا
گر در المپیک های قبلی  ح می کنیم. ا مطر
جاماییکا در دوومیدانی مدال های زیادی 
می گرفت، یعنی توسعه یافته تر از کشورهای 

آمریکای جنوبی بود؟
   این دوره ازبکستان هم درخشان 

ظاهر شد و ۸ طلا گرفت.
اتفاقا خودشان را با ازبکستان مقایسه 
کنند. چرا با عربستان و امارات و قطر و عمان 
مقایسه می کنند؟ شما با بهتر از خودتان 
را رقم  اتفاقی  کنید و ببینید چه  مقایسه 
کنید چرا در بعضی رشته ها  زدید. بررسی 
آسیب شناسی  جای  به  بودید؟  کام  نا
می کنید؟  ح  مطر را  توسعه یافتگی  بحث 
بررسی  را  قزاقستان  و  ازبکستان  همین 
مدال  هم  ارمنستان  و  آذربایجان  کنید. 
که  کارشناسانی  کنم  فکر  و  داشتند  طلا 
مشاوره می دهند، بیشتر شوخی کرده اند. 
بحث سخت افزاری هم مقایسه کنیم واقعا 

شاهدید بودید قطر جام جهانی و بازی های 
کار را کردیم  آسیایی برگزار کرد. آیا ما این 
که خودمان را برتر معرفی می کنیم؟ جام 
جهانی 2034 قرار است در عربستان برگزار 
شود. پس آن ها زیرساخت شان فراهم شده 
است. کمی منصفانه و منطقی به موضوع 
کارنامه شان  به  اینکه  برای  و  کنند  نگاه 
رنگ و لعاب مصنوعی بدهند، به سمت 
تیم بعدی هم  به  و  بروند  آسیب شناسی 
کنند و بگویند این موارد هست و  معرفی 
باید این اقدامات از سوی تیم بعدی انجام 
شود. این کار منطقی و کارشناسی است و 
نگاه محترمانه ای است. تا اینکه خودمان 
را با کشورهایی که از نظر نژادی، فرهنگی و 

جغرافیایی متفاوت هستیم مقایسه کنیم.
، خبری از پرونده     به عنوان سوال آخر
فساد دارید؟ لیگ جدید هم شروع شد و 

حکمی بیرون نیامد!
این را باید از قوه قضاییه جستجو کرد. 
که قوه قضاییه با قاطعیت وارد  همانطور 
پرونده شده، با قاطعیت پیگیری می کند و 
با کسی تعارف ندارد. اصلا موضوع طوری 
فوتبال  کنیم فدراسیون  که تصور  نیست 
قضاییه  قوه  خود  و  کند  کمک  می تواند 
با  و  است  تحقیق  و  پیگیری  مشغول 
تفحص های گذشته مجلس تفاوت دارد. 
ندارد و خط  تعارف  کسی  با  قوه قضاییه 
قرمزی هم ندارد و به موقع تصمیم می گیرد. 
این پیگیری و افشای فساد هم افتخاری 
برای فدراسیون فوتبال نخواهد بود و چه بسا 
باید بابت مدیرانی که بابت این فساد مورد 
اتهام هستند هم پاسخگو باشند. امیدوارم 
قوه قضاییه تصمیمات قاطعی خواهد گرفت 

و مر قانون را اجرا خواهد کرد.

ضربه بزرگ برای هواداران پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل ذوب آهن در هفته نخست لیگ 
برتر فوتبال ایران، به تساوی رسید. برای موفقیت در طول فصل 
و قهرمانی باید گام نخست را با اقتدار برمی داشتیم، اما متأسفانه 
برخی عوامل همچون تغییر ورزشگاه باعث شد تا بازیکنان آمادگی 
ک به هیچ عنوان ورزشگاه  همیشگی را نداشته باشند. از نظر من ارا
مناسبی برای بازی خانگی نبود و بزرگ ترین ضرر را هواداران 
خ پوشان در این مسابقه ضعیف عمل کردند و به  دیدند. سر
نظرم تا حدودی توجیه پذیر است؛ اول آنکه به دلیل بازی در 
ک خستگی در تن بازیکنان ماند و دلیل دوم اینکه بازیکنان  ارا
هنوز هماهنگی لازم را پیدا نکرده اند. خط دفاعی سرخپوشان 
باید هوشیارتر عمل کند و نگذارند توپ به محوطه جریمه برسد 
تا بازیکنان حریف فرصت ضربه زدن داشته باشند. باید فرصت 
دهیم تا شاید بازی به بازی بهتر شوند. بازی با ذوب آهن چنگی به 
دل نزد. هیچ وقت نباید از بازی اول تیم را قضاوت کرد، به خصوص 
اینکه یک مربی جدید تیم را هدایت می کند. باید چند هفته بگذرد 
و سپس نظر قطعی را درباره عملکرد تیم بگوییم، اما این موضوع 
که در قهرمانی  نباید باعث شود تا امتیازات را از دست بدهیم، چرا
کنون که کمک داور ویدئویی هم  تأثیر زیادی خواهد گذاشت. ا
آمده مو را از ماست بیرون می کشد و مانند فصل گذشته به هر 
تیمی امتیاز های الکی داده نمی شود. در این فصل باید تمام 
که دوران بزن در رو برای همه تیم ها  حرفمان را در زمین بزنیم، چرا
تمام شده. به نظرم گندوز دروازه بان خوبی است و در این مسابقه 
که دیدیم در خروج ها موفق ظاهر  عملکرد خوبی داشت، چرا
شد. فکر می کنم او بازی به بازی بهتر می شود و برای خط دفاعی 
خ پوشان ستون خواهد شد. این دروازه بان به نظرم تمام  سر
ویژگی های خوب را دارد و در بازی های آینده خودش را بهتر نشان 
خواهد داد. آن هایی که این دروازه بان را گرفتند کار را بلد بودند و 
می دانستند باید یک دروازه بان بهتر از بیرانوند بیاورند. دوز و کلک 
در کارم نیست و حقیقت را می گویم؛ گندوز از بیرانوند بهتر است 
و بعد ها این موضوع مشخص خواهد شد. او تا به اینجا هوشیار 
عمل کرده و هر مبلغی که گرفته نوش جانش. به نظرم درویش 
نسبت به سایر تیم های مدعی در نقل و انتقالات ضعیف عمل 
کرد و در 2 نقطه ما ضعف جدی داریم که باید به زودی حل شود. 
کتیکی  همین موضوع در بازی با ذوب آهن مشهود بود و کار های تا
به خوبی پیش نمی رفت. از نظر من درویش بهتر است جایش را 
به مدیر دیگری بدهد. درویش همانند بازیکنی شده که سن و 
سالش گذشته و باید از فوتبال خداحافظی کند و به درد تیم های 
گر می خواست کاری کند زمان زیادی داشت  بزرگ نمی خورد. او ا
تا در نقل و انتقالات نقاط ضعف تیم را با توجه به خروج برخی 
بازیکنان حل کند. عملکرد مالک تیم هم قابل پوشش نیست و 
باید قبول کرد هلدینگ خلیج فارس در برابر بانک ها قدرتمندتر 
ظاهر شد و بانک ها برای اینکه اسمی از خود جا بیندازند مالکیت 
ک بازی  را بر عهده گرفتند. با توجه به اینکه دیدار خانگی را در ارا
کتور انجام دهیم،  کردیم و دیدار بعدی را باید در تبریز مقابل ترا
ک  کنون باید از ارا شاهد خستگی بسیار زیاد تیم خواهیم بود. آنها ا
به تهران برگردند و سپس به تبریز بروند و مقابل تیمی بازی کنند 
که مدیریت آن یعنی زنوزی به خوبی آن را بسته و کار را برای سرخ 

پوشان دشوار خواهد کرد. 
 
 
 

وحیدقلیچ
کارشناسفوتبال

امیررضا واعظ آشتیانی: 

در باد موفقیت کشتی و تکواندو نخوابیم

وثیقه ای که آزاد نشده است 

دردسرهای بی پایان  ویلموتس


